
انتقاد غلامپور از 
بیرانوند

انتقاد استقلالی ها از بیرانوند هر روز 
وســیع تر می شــود. بهــزاد غلامپــور، 
اســتقلال  دروازه بان هــای  مربــی 
ــان  ــه صــف منتقــدان دروازه ب ــز ب نی
پرسپولیس پیوسته است. غلامپور 
ــه خاطــر  می گویــد: »از هــواداران ب
ایــن نتیجــه عذرخواهــی می کنیــم. 
ــو  از زمــان مدیریــت مصطفــی آجورل
ــادی داشــتیم  ــا الان مشــکلات زی ت
ــی کار را پیــش بردیم و  ــا همدل ــی ب ول
در هفته هــای گذشــته نتایــج خوبی 
ــال  دنب دربــی  در  کردیــم.  کســب 
خوشــحال کــردن هــواداران بودیــم 
ــاد. پــس از گل  ــی ایــن اتفــاق نیفت ول
دقیقــه   30 رقیــب  پرســپولیس، 
دفــاع کــرد و هر چقــدر تلاش کردیم 
نتوانستیم از لایه های دفاعی حریف 
عبور کنیم، ضمن اینکه در نیمه اول، 
داور پنالتــی اســتقلال را نگرفــت.« 
نبایــد  »مــن  داد:  ادامــه  غلامپــور 
ــد را بدهــم و باشــگاه  جــواب بیرانون
ــی از افشــین  از او شــکایت کــرده ول
پرســپولیس  تیــم  ــر  مدی ــی،  پیروان
ــه جــای اینکــه  تعجــب می کنــم کــه ب
جلــوی ایــن بازیکــن را بگیــرد و او را 
کنترل کند، حمایت می کند. در این 
ــر اســت؟ دروازه بان  ــال چــه خب فوتب
ــه میلیون هــا هــوادار  پرســپولیس ب
آن وقــت  کــرد،  توهیــن  اســتقلال 
ــه تنهــا او را کنتــرل نمی کننــد بلکــه  ن
رفتارش را هم توجیه می کنند. برای 
محبوب شــدن میان مردم نباید هر 
کاری کــرد و هــر حرفــی زد. حیــف که 
خیلی نمی توانیم صحبت کنیم ولی 
دنیا این طور نمی ماند و افراد پاســخ 

رفتارهای شان را می گیرند.«
 

امید برهانی به 
قهرمانی استقلال

ــه قهرمانی اســتقلال  ــی ب آرش برهان
ــان امیــدوار  درلیــگ جــاری همچن
ــال  اســت. آرش می گویــد: »در فوتب
هیچ چیزی قابل پیش بینی نیست. 
ــرای  ســال 88 هــواداران شانســی ب
قهرمانی اســتقلال قائل نمی شــدند 
ــا یــک تســاوی قهرمان  و ذوب آهــن ب
فــولاد  ــل  ــی مقاب ول لیــگ می شــد 
ــا  خوزســتان شکســت خــورد و مــا ب
ــر پیــام مشــهد قهرمــان  پیــروزی براب
شــدیم. ایــن اتفاق عجیــب تا دقیقه 
ــام ادامــه داشــت و  ــا پی ــازی ب ــود ب ن
ــی را جــذاب کرد. همین چند  قهرمان
روز پیــش امیر قلعه نویی با یادآوری 
ــادت  ــه مــن گفــت ی ایــن خاطــرات ب
هســت که با پنالتی کــه گل نکردی، 
سکته مان دادی. من هم گفتم مگر 
می شــود آن بازی را فراموش کنم؟« 
ــه  ــد هــم ب ــار بیرانون ــاره رفت آرش درب
بیان همین جمله کوتاه بسنده کرد: 
»نمی خواهــم در مــورد ایــن حرکــت 
صحبــت کنــم و اگــر در جــام حذفــی 
ــه پرســپولیس خوردیم از بازیکنان  ب
اســتقلال می خواهم فوتبالی جواب 

این حرکت را بدهند.«

 
خوشحالی بازیکنان 
استقلال از تساوی 

سپاهان
هفته بیست و هفتم با صدرنشینی 
پرســپولیس به پایان رســید و شــاید 
خیلی هــا تصــور می کردند ســپاهان 
ــوان می گــذرد و  براحتــی از ســد مل
امــا  می شــود  صدرنشــین  ــاره  دوب
ــازی ســپاهان  اتفاقــات عجیبــی در ب
پرســپولیس  ــا  ت داد  رخ  ــوان  مل و 
ــد. این اتفــاق البته  صدرنشــین بمان
اســتقلالی ها  ــرای  ب هــم  چنــدان 
ناخوشــایند نیست. اســتقلالی ها از 
تساوی سپاهان با وجود صدرنشینی 
پرسپولیس خوشــحالند و نتیجه به 
ــه ســود تیــم خــود  دســت آمــده را ب

می دانند.

 zسوژه ها

سبو شهبازیان:

پنالتی بود

ســبو شــهبازیان یکــی از کارشناســان اســتقلالی اســت کــه عمیقاً بــاور دارد 
صحنــه ای کــه روی نفــوذ مهــدی قایــدی به دســت گولســیانی برخــورد کرد 
هنــد بــود و داور بایــد پنالتــی اعــلام می کرد. شــهبازیان که علاقــه زیادی به 
تیــم محبوبــش دارد تنها بدشانســی را عامل ناکامی اســتقلال در دربی 100 
می دانــد. البتــه ســبو امیــدوار اســت در هفته هــای باقــی مانــده اســتقلال 

فاصلــه امتیــازی را جبــران کنــد و به صدر برســد.

استقلال

یک شکایت جدید رو شد

به تازگی کاشف به عمل آمده اشتباه مدیران سابق استقلال در اجاره دادن 
زمین بیلیارد ورزشگاه مرغوبکار سبب شکل گیری یک شکایت جدید از این 
باشــگاه شــده اســت. طبق اخباری که از باشــگاه استقلال رســیده فردی که 
ســال گذشــته ســالن را اجاره کرده همچنان به فعالیت خود ادامه می دهد 
ومدعی است پول اجاره سال جدید را داده، در حالی که فردی هم به تازگی 

این ســالن را اجاره کرده اســت. فرد جدید به همین دلیل شــکایت کرده.

از کمپ آبی
استقلال 4

    چهارشنبه   6 اردیبهشت 1402  سال بیست و ششم    شماره 7288

 zفوتبال پایه

از قهرمانی با آبی ها تا بازیکن سازی در سایپا

درخشش مربی سابق استقلال در فوتبال پایه
اســتقلال جزو آن دســته باشگاه هایی 
اســت کــه فوتبــال پایــه خــود را جــدی 
می گیــرد. گرچــه کاســتی هایی در 
بخــش آکادمی و تیم های پایه هســت 
و در همیــن فصــل جــاری بــا وجــود 
قهرمانــی کــه آرش برهانــی در رده 
امیدهــا بــه دســت آورد خبرهایــی 
دربــاره مشــکلات مالی در ایــن رده به 
گــوش رســید امــا به طــور کلی نــگاه به 
تیم هــای پایــه در باشــگاه اســتقلال از 
ســال های دور تاکنــون بســیار جــدی 

دنبــال می شــود. 
نــدو،  نــی همچــون آ زیکنا ظهــور با
جبــاری، حیــدری، طالب لــو، نورافکــن 
و... فعالیــت در ایــن رده را بــه اثبــات 
می رســاند؛ در واقــع توجــه به تیم های 

پایــه اســتقلال ســبب شــده بازیکنــان 
ریز و درشــت بسیاری از سطح جوانان 
و امیدهای اســتقلال بــه رده های ملی 
برســند و حتــی بــه جرگــه لژیونرهــای 
فوتبــال ایــران تبدیــل شــوند. امــا 
اثرگــذاری تیم هــای پایــه اســتقلال 
در فوتبــال ایــران فقــط محــدود بــه 
بازیکن ســازی نیســت و مربیان بزرگی 
در این رده در باشگاه استقلال شکوفا 
شــده اند کــه همیــن حــالا در فوتبــال 
پایــه تهــران بازیکنــان متعــددی را بــه 
تیم هــای لیگ برتری ســوق می دهند. 
یکــی از ایــن مربیــان محمــد فدایــی 
اســت کــه ســال 1397 توانســت بــرای 
اولین بار در تاریخ، تیم امید اســتقلال 

را بــه قهرمانــی تهــران برســاند. 

بــه مربیگــری در  یــی کــه تجر فدا
تیم هــای سرخپوشــان دلوارافــزار، 
مقاومــت، پیــام، پیــکان و... را در 
کارنامــه دارد در فصــل جــاری در تیــم 
ســایپای تهران منشأ تحولات بسیاری 
بــوده اســت. فدایــی در فصــل جــاری 
در بخــش بازیکن ســازی بســیار موفق 
عمــل کــرده بــه طــوری کــه 13 بازیکــن 
رده امید ســایپا به تیم بزرگسالان این 
باشــگاه ســوق داده  شــده اند که طبق 
آمــاری کــه به جا مانــده 7،8 نفر از این 
بازیکنــان در تیــم بزرگســالان ســایپا 
بــازی می کننــد و در تلاشــند بار دیگربا 
نارنجی پوشــان بــه لیــگ برتــر فوتبــال 

ایــران راه یابنــد. 
بــدون شــک حضور چنیــن مربیانی در 

ســطح فوتبــال پایه ایران باید از ســوی 
فدراســیون فوتبال بــه خصوص حوزه 
تیم هــای پایــه جــدی گرفتــه شــود و 
عرصه برای آنها بازگذاشــته شــود تا در 
بخش اســتعدادیابی و حتی مربیگری 

در رده ملــی نیــز فعالیــت کنند. 
فدایــی در ســال های مربیگــری خــود 
بازیکنــان بزرگــی همچــون شــهریار 
مغانلــو، محمــد خدابنــده لــو، امیــر 
روستایی، سینا اسد بیگی، امیرمهدی 
جانملکی، شاهین طاهرخانی، مهدی 
یــی، ذکریــا  با محبــی، اســماعیل با
مــرادی، رضــا آذری، عرفــان گلشــنی، 
امیرحســین پورمحمــدی و بســیاری از 
ایــن دســت بازیکنــان را به ســطح یک 

فوتبــال ایــران رســانده اســت.

 

روز گذشــته مجمــع عمومــی باشــگاه 
اســتقلال با حضور اعضای هیأت مدیره 
این باشگاه و وزیر ورزش و جوانان برگزار 
شــد. قــرار بــود در ایــن جلســه اعضــای 
جدیــد هیــأت مدیــره منصــوب شــوند 
امــا درنهایــت وزارت ورزش و جوانــان 
کــه یکــی از متولیــان تأثیرگــذار باشــگاه 
اســتقلال محســوب می شــود، تصمیــم 
گرفــت تغییــرات در بدنــه هیــأت مدیــره 
باشگاه استقلال را به آینده موکول کند. 
حتــی صحبــت از اعــلام نــام مدیرعامــل 
جدیــد باشــگاه اســتقلال بــود امــا ظاهــراً 
هنــوز تصمیم گیــران در امــور مدیریتــی 
باشــگاه اســتقلال بــه جمع بنــدی نهایــی 
نرســیده اند و قــرار اســت پیرامــون اینکه 
چــه کســی به عنــوان مدیرعامــل برگزیده 
شــود، تحقیقات کافی انجام شــود تا فرد 
مــورد نظــر بعــد از عبور از فیلترهای کافی 

بــه ایــن عنــوان مهــم منصــوب شــود.
در سال های گذشته متأسفانه اتفاقاتی 
در بخش مدیریتی باشــگاه استقلال رخ 
داده کــه بــر بدهی های مالی این باشــگاه 
افزوده است و به همین دلیل مسئولان 
در وزارت ورزش و وزارت اقتصاد بنا دارند 
افرادی را در آینده به عنوان اعضای هیأت 
مدیــره برگزیننــد کــه دســت کم مانــع از 
گســترش بدهی های این باشــگاه شــوند 
و مدیــری برمســند کار قــرار بگیــرد که در 
بخــش مالــی انضبــاط کافــی را داشــته 

باشد.
 

در جلسه چه گذشت؟
 در ایــن جلســه صحبت هــای مفصلــی 
اســتقلال  جــاری  هزینه هــای  دربــاره 
انجــام شــد و بحث ها میــان وزیر ورزش و 
اعضــای هیــأت مدیره باشــگاه اســتقلال 
به نقطه ای رســید که ســجادی نسبت به 
هزینه هایی که برای ناهار مجموعه تیم 
صرف شــده به شــدت انتقاد کرد. از وزیر 

ورزش ایــن جمــلات نقل شــده که جالب 
توجــه اســت: »هواپیمــای اختصاصــی 
گرفتند ولی برای عده ای بلیت تهیه شده 
تــا بــا پــروازی دیگــر بروند. اگــر هواپیمای 
اختصاصــی گرفتیــد پــس چــرا عــده ای با 
پــرواز دیگــری رفتنــد؟... بــرای یــک تیــم 
فوتبــال 70 نفــر ناهــار نمی خورنــد! خودم 
دیــدم کــه فاکتــوری 70 نفــره تهیــه شــده 
بــا قیمــت پرســی فــلان قــدر! حــالا عــدد 
نمی گویــم کــه حاشــیه نشــود.« حمیــد 
ســجادی، وزیر ورزش و جوانان در خلال 
برگــزاری جلســه مجمع عمومی باشــگاه 
اســتقلال ایــن جمــلات را هــم بــه زبــان 
آورده اســت: »یکــی از مشــکلات پیــش 
روی دو باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس 
شایعه ســازی هایی اســت کــه صــورت 
می گیرد و وظیفه مدیران باشگاه ها این 
است که درخصوص این شایعه سازی ها 
و حاشــیه ها شفاف ســازی کننــد. اینکــه 
گفتــه می شــود کارمنــد باشــگاه راننــده 
در اختیــار داشــته اتفــاق خوبــی نیســت. 

مدیــران بایــد هزینه ها را کم کنند. برخی 
اوقــات اســراف های صــورت گرفته باعث 
می شــود مشــکلات و حاشــیه ها ایجــاد 
شــود. وقتــی بــه ســمت حرفه ای ســازی 
می رویــم بایــد در همــه بخش ها از جمله 
خوراک و ایاب و ذهاب نیز حرفه ای عمل 
کنیــم. بایــد ایــن تفکــر حاکــم شــود کــه 
ورزشکار از بدو ورود تا لحظه خداحافظی 
رفتار حرفه ای را انجام دهد. از دو باشگاه 
سرخابی توقع زیادی داریم و اینکه همه 
رفتارهــا و کارهایــی کــه مدیــران انجــام 

می دهنــد، طبــق اصــول باشــد.«
 

تغییرات به آینده موکول شد
بعد از پایان این جلســه بنا شــد خروجی 
ایــن طــور عنــوان شــود که اعضــای هیأت 
سرپرســت  همــراه  بــه  کنونــی  مدیــره 
بــه  کریمــی( همچنــان  موقت)حجــت 
فعالیــت خــود در ایــن باشــگاه ادامــه 
دهنــد امــا ایــن بــه منزلــه حضــور قطعــی 
اســتقلال  باشــگاه  در  فعلــی  اعضــای 

نیســت و در روزهای آتی دوباره پیرامون 
ایــن موضــوع بحــث و گفت و گــو خواهــد 
شــد. اینکــه تصمیم گیــران و نهادهــای 
بــرای  را  گزینه هایــی  چــه  بالادســتی 
مدیریــت در باشــگاه اســتقلال مــد نظــر 
دارنــد، روشــن نیســت امــا زمزمه هایــی 
دربــاره حضــور برخــی افراد اقتصــادی در 
هیــأت مدیــره آتــی باشــگاه اســتقلال بــه 
گوش می رســد. البته تغییرات در هیأت 
مدیــره اســتقلال را بایــد قطعــی دانســت 
چــون بعــد از جلســه روز گذشــته اعضای 
هیــأت مدیــره به مشــکلات مالــی اذعان 
داشــتند. هــم حجت کریمــی و هم پرویز 
مظلومی تأیید کردند که استقلال درآمد 
آنچنانــی نــدارد کــه بــه طور قطع بــا تداوم 
حضــور چنیــن اعضایــی در هیــأت مدیره 
کــه خــود بــه بی پولــی و ناتوانی در کســب 
درآمــد اذعان دارند، اســتقلال نمی تواند 
آینده مطلوبی داشته باشد و لازم است 
افــرادی در ایــن مســند قــرار بگیرنــد کــه 

قابلیــت درآمد زایــی داشــته باشــند.

اعضای هیأت 
مدیره کنونی به 
همراه سرپرست 

موقت)حجت کریمی( 
همچنان به فعالیت 
خود در این باشگاه 
ادامه می دهند اما 
این به منزله حضور 

قطعی اعضای فعلی 
در باشگاه استقلال 
نیست و در روزهای 
آتی دوباره پیرامون 
این موضوع بحث و 

گفت و گو خواهد شد

تغییر مدیران استقلال در آینده نزدیک

ناهار لاکچری سوژه انتقاد وزیر

پادوانی

در انتظار رسیدن پول

همچنان باشــگاه اســتقلال موفق به انتقال بدهی لئوناردو پادوانی نشــده 
اســت. این مدافع برزیلی که ســعه صدر بالایی نســبت به خلف وعده های 
باشــگاه اســتقلال از خــود بــه خــرج داده قــرار اســت دوبــاره چنــد روز دیگر 
تحمــل کنــد تــا طلبــش از ســوی باشــگاه اســتقلال انتقــال یابــد. بــه گفتــه 
مســئولان باشــگاه اســتقلال قــرار اســت از طریــق ســفارت ایــران در برزیل 

اقدامــات مالــی لازم انجــام شــود تا این مشــکل از بیــن برود.

 zگزارش


